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 حذف کشتی گیر خاطی و جنجالی از اردو
مهدی  هاشمی،کشتی گیر خاطی و جنجالی مسابقات قهرمانی کشور در گرگان 
از لیست نفرات دعوت شده به اردوی تیم ملی حذف شد. درحالی که در کنار 
ملی پوشان معاف از پیکارهای قهرمانی کشور، به همراه فینالیست های اوزان 
دهگانه و بعضی کشــتی گیران منتخب کمیته فنی به اردوی ســوم تیم ملی 
کشتی آزاد دعوت شده و تمریناتشان را زیر نظر کادر فنی انجام می دهند، اما 
خبری از مهدی  هاشمی حریف یدالله محبی در فینال 125 کیلوی مسابقات 

قهرمانی کشور نیست و محمد مرادی جایگزین او در اردو شد.

نشست سجادی و پولادگر درباره مرادی
وزارت ورزش و جوانان با وجود ابلاغ  حکم بازنشستگی علی مرادی رئیس 
ســابق فدراســیون وزنه برداری هنوز سرپرســتی برای این فدراســیون تعیین 
نکرده است. وزارت ورزش و جوانان در 1۵ آذر، نامه بازنشستگی علی مرادی 
را ابــلاغ کــرد ودر آن حکم عنوان شــده بود مرادی از اول دی ماه بازنشســته 
است .با گذشت این مدت وزیر ورزش و جوانان هنوز فردی  را برای تصدی 
سرپرســتی  فدراسیون مدال آور وزنه برداری انتخاب نکرده است. این تأخیر 
در صدور حکم سرپرســتی باعث شــد مرادی که خود را بازنشسته نمی داند 
در نامه ای به وزیر ورزش و جوانان خواســتار بررســی این امر و بازگشــتش به 
پشت میز ریاست شود. افزون بر آن مرادی در این مدت از راه دور و به وسیله 
محســن بیرانوند، دبیر خــود بر فعالیت های این فدراســیون نظارت کرده و 
تمامی مســئولان و رؤســای کمیته های مختلف برنامه ها و تصمیمات خود 
را پس از تأیید او اجرایی می کنند. در پی این درخواست سرپرست معاونت 
توســعه مدیریــت وزارت به تازگی عنوان کرده اســت  دکتر حمید ســجادی 
وزیر ورزش و جوانان بزودی در جلســه ای با حضور پولادگر معاونت ورزش 
حرفــه ای و قهرمانــی ایــن وزارتخانــه پــس از بررســی های لازم درخصوص 
درخواســت مــرادی تصمیم گیــری خواهد کــرد. باتوجه بــه نامه ارســالی از 
ســوی علی مرادی رئیس ســابق فدراســیون وزنه برداری به نظر می رسد که 
فشــارهای بیرونی به وزیر ورزش و جوانان کارساز شده است و دکتر سجادی 

دستور تشکیل چنین جلسه ای برای تعیین تکلیف مرادی داده است.

هدف ما فقط حضور در جام ملت ها نیست

ایراندوست: در بهترین زمان فوتبالی مان هستیم
ســرمربی تیم ملی فوتبال بانوان در نشســت 
خبری پیــش از دیدار با هندوســتان در اولین 

مسابقه جام ملت های آسیا شرکت کرد.
مریــم ایراندوســت در ابتــدای این نشســت 
گفــت: »بایــد بگویــم کــه از حضــور در ایــن 
رقابت ها بسیار خوشحالم و امیدوارم بهترین 
عملکرد را داشته باشیم. تیم ملی ایران تنها 
تیمی اســت کــه اولیــن حضــورش را تجربه 
می کند که شاید بی تجربه باشد، اما قدرتمند 

است. حریف ما تیم ملی هندوستان است که با برنامه ریزی بلند مدت و کاملًا 
آماده حاضر شــده اســت. برای تک تک بازی ها برنامه ریزی و آنالیز کرده ایم و 
مطمئن باشید که ایران حریف دست و پا بسته  ای نیست. هدف ما فقط حضور 
نیســت بلکه دنبال این هســتیم که قدرت فوتبال زنان ایران را به آســیا نشــان 
دهیم. فکر می کنم دیدار افتتاحیه جام ملت ها می تواند یک بازی هیجان انگیز 
بــرای مردم آســیا باشــد.« او در رابطــه با اهمیت صعود به جــام جهانی برای 
ورزش زنــان ایران بیــان می کند:»فوتبال زنــان در ایران یک ورزش نوپا اســت 
و تجربــه طولانی ندارد. حضور ما در این رقابت ها می تواند به رشــد و توســعه 
فوتبــال زنــان در ایران کمک کنــد. در این مدت تمام تمرکــز و توجه به فوتبال 
زنان ایران بوده که همین فضا در بالا بردن انگیزه و اشتیاق تیم ملی در کسب 
موفقیت کمک بســیار بزرگی است.« ایراندوســت در رابطه با بازی با تیم های 
همگــروه هــم تأکید کرد: »همان طور که می دانید تیم های آســیایی در ســطح 
جهــان هم از قدرت بالایی بهــره می برند و قدرت های فوتبال آســیا در جهان 
حرفی برای گفتن دارند و همین نکته باعث می شود سطح این تورنمنت بسیار 
بــالا برود. ما برای تیم هدفگــذاری کرده ایم و مرحله به مرحله پیش خواهیم 
رفت. در دور اول دنبال کسب نتایج قابل قبول هستیم که به نظرم باقی تیم ها 
هــم همین هــدف را دنبال می کنند. اســترالیا، چین و کره جنوبی و ازبکســتان 
تیم های قدرتمندی هســتند که قطعاً بازی های زیبایی را در این مســابقات به 
نمایش خواهند گذاشت. با توجه به تجربه کم ما در این بازی ها فکر می کنم ما 
ایرانی ها ثابت کرده ایم که انرژی و انگیزه موجود در درون تک تک ما به اضافه 
تلاش و پشتکاری که درون زمین داریم، می تواند منجر به کسب نتیجه مطلوب 

برای ما شود. ما حالا در بهترین زمان فوتبالی خودمان هستیم.

ملی پوش سابر در گفت وگو با »ایران« مطرح کرد

فتوحی: هنوز موتورمان گرم نشده
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مهری رنجبر/ شمشــیرباز ملی پوش سابر، کسب رده چه
پنجم در جام جهانی گرجستان را برای شروع فصل 

مسابقات خوب می داند.
محمــد فتوحی به خبرنــگار »ایــران« می گوید: 
طرفــی  از  و  نبــود  بــد  مســابقات  مجمــوع  »در 
پنجمــی تیمی هــم برای شــروع فصــل رقابت ها 
نمایــش خوبــی بود. مــا معمــولاً اولین مســابقه 
را بــه خاطــر دوری طولانی مــدت از رقابت ها با 
آمادگــی خیلی بالا شــرکت نمی کنیــم و بعد از 
چند مســابقه موتورمــان گرم می شــود و آماده 

می شــویم.« ملی پوش ســابر نبود پیمان فخــری کنار 
تیم را بی تأثیر در نتیجه نمی داند: »ما بعداز 1۰ ســال 
کار بــا پیمــان فخری، بــرای اولین بار بــدون او در جام 
جهانــی گرجســتان حاضــر شــدیم. عــلاوه بر مســائل 
فنــی از نظــر عاطفی خیلــی به او وابســته بودیــم و به 
همیــن دلیل برای ما خیلی مهم بود چه نمایشــی در 
گرجســتان داریم، البته که فخری قبل از مســابقات با 
مــا صحبــت کرد  و کلــی روحیه  داد، ما هم بــدون او و 
مجتبــی عابدینی خیلی خــوب بازی کردیــم، هرچند 
حضــور فخــری برای مــا کمک بزرگــی بود امــا ما هم 

شمشــیربازان باتجربــه ای هســتیم و سال هاســت در 
رقابت های مختلف شــرکت می کنیــم. از طرفی علی 
پاکدامــن هــم جای عابدینــی را پر کــرد و هــر جا لازم 
بــود، از فاکتــور کاپیتانی اســتفاده می کــرد.« فتوحی با 
درخشــش در دور مقدماتــی به جد ول ۶۴ تایی رســید 
اما باخت مقابل شمشــیرباز آلمانــی اوضاع را خراب 
کرد: »به دلیل نتایج خوبم دردور مقدماتی، مستقیم 
به جــدول ۶۴ تایی آمدم اما مقابــل حریف آلمانی ام 
شــروع خوبی نداشــتم و ۸- یــک عقب افتــادم، تایم 
دوم 1۳ ضربــه زدم اما فاصله ام زیاد بود و معمو لاً در 

امتیاز 1۵-1۳ یا 1۵-1۴ رقابت تعیین کننده می شــود، 
البتــه معمــولاً المپیکی هــا، تمریــن را دیرتــر از بقیــه 
شــروع می کننــد و چــون حریف آلمانی مــن المپیکی 
نبود، فرصت بیشتری  نسبت به من برای آماده سازی 
داشــت.« او تأکیــد کــرد پنجمــی تیمی نتیجــه خوبی 
بــوده اســت: »با توجــه به ترکیــب جدید تیــم، خیلی 
مهــم بود که خودمــان را محک بزنیم و ببینیم چطور 
بــازی می کنیــم. خدا را شــکر نمایش خوبی داشــتیم، 
گرچه می توانستیم آلمان را ببریم اما باختیم و پنجم 

شدیم.«

فریناز زمانی/ ملی پوش پرافتخار ووشــو که سابقه 
هت تریک طلا در بازی های آســیایی را دارد، حالا 
دنبال چهارمین طلایش در هانگژو است. محمد 
ســیفی عــلاوه بــر ووشــو در MMA هــم فعالیــت 
می کنــد و بــه گفته خــودش تــا زمانی که جســم و 

روحش اجازه دهد به مبارزه ادامه خواهد داد.
»بازی هــای  گفــت:  »ایــران«  خبرنــگار  بــه  او 
آســیایی بــرای مــن اهمیــت زیــادی دارد و تمــام 
تمرکــزم را روی این بازی ها گذاشــته ام و به دنبال 
چهارمین طلایم در هانگژو هســتم. همه تلاشــم 
را می کنم تا این مدال را گرفته و کلکسیون طلایم 

در بازی های آسیایی را کامل تر کنم.«
محمــد ســیفی کــه در اولیــن اردوی تیــم ملــی 
غایب بود، از حضورش در دور جدید تمرینات تیم 
ملی خبر می دهد: »این روزها با  اینکه نتوانستم در 
دور اول اردوهــای تیم ملی شــرکت کنم، تمریناتم 

را به صــورت منظم و در 2 وعده انجام می دهم و 
از آمادگی خوبی هم برخوردارم.ان شاءالله دور 
دوم اردوهــا از شــنبه در تهران برگزار می شــود 
و مــن هــم بــا حضــور دراردوهــا تمریناتــم را 

زیرنظر مربیان تیــم ملی ادامه می دهم.« 
او اوضــاع حــال حاضر ووشــو را 

خوب می دانــد: »این روزها 
خــوب  ووشــو  اوضــاع 

اســت و همین جا باید 
تشــکر  صدیقــی  از 

کنم کــه با تیمشــان 
شــبانه روز در حــال 
تــا  هســتند  تــلاش 
اردوهــا و امکامــات 

خوبــی را بــرای ملی 

پوشان ووشــو در نظر بگیرند.حالا خدا را شکر همه 
چیــز طبــق روال پیــش مــی رود و امیــدوارم نتیجه 
ایــن همه تــلاش و زحمت را در بازی های آســیایی 

هانگژو و بازی های کشورهای اسلامی ببینیم.«
ملی پوش ووشــو معتقد است درآمد یک فصل 
فوتبالیست ها به اندازه کل هزینه تاریخ رشته ووشو 
اســت: »خدا را شــکر وضعیــت مالی ام بد نیســت. 
اگــر بخواهم ایده آل ها را در نظــر بگیرم نمی توانم 
بگویــم کــه وضعیــت مالــی خوبــی دارم امــا طبق 
معیارهــای یک زندگی متوســط روبه بــالا، درآمدم 
خــوب اســت و از وضعیت معیشــتی راضی ام ولی 
باید این را بگویم که درآمد یک فصل فوتبالیست ها 

به اندازه کل هزینه تاریخ رشته ماست.«
 MMA او در واکنــش بــه فعالیتــش در رشــته
از  کــه   BRAVE ســازمان  بــا  »مــن  می گویــد: 
قــرارداد  دنیاســت،  خــوب  ســازمان های 
آنهــا  بــرای  مبــارزه   5 بایــد  و  داشــته 
انجام دهم.رشته MMA از نظر مالی 
فوق العــاده اســت و باعــث می شــود 
تــا بســیاری از ورزشــکاران بخصــوص 
قهرمانان المپیک و بازی های آســیایی 
بــه فکر فعالیــت در این 
رشــته  بیفتنــد.  رشــته 
ووشــو به MMA بســیار 
نزدیک اســت و من هم 
بــدم نمی آید که در این 
رشــته حضور داشــته و 
مبــارزه کنــم امــا حالا 
تمام هدفم بازی های 
آســیایی اســت و حتــی 
موقع ثبت قراردادم با این 

ســازمان قرار گذاشــتم کــه این ۸ ماه باقــی مانده، 
بــرای من مبارزه ای درنظر نگیرند تا تمام تمرکزم 

روی بازی های آسیایی باشد.«
ملــی پــوش ۳2 ســاله ووشــو فعــلًا برنامه ای 
بــرای خداحافظــی از تیم ملــی ندارد: »شــرایط 
زندگی و ســنی ام جوری نیست که بخواهم هدف 
خاصی در رشــته MMA داشــته باشــم یا مثلًا 1۰ 
ســالی در ایــن رشــته فعالیــت کنــم اما تــا جایی 
کــه ذهــن وجســمم اجــازه بدهــد، دوســت دارم 
مســابقه بدهم.مــن ســنی نــدارم کــه بخواهم از 
تیــم ملی خداحافظــی کنم )باخنــده(. واقعیت 
ایــن اســت که اگر هــم از تیــم ملــی خداحافظی 
کنم، هیچ وقت از ووشــو کنــار نمی روم چون این 
رشــته زندگی و عشق من است و هرچیزی که در 
زندگی دارم از ووشو است. اگر شرایط را سنجیده 
و مطمئن باشم که هنوز می توانم برای تیم ملی 
مــدال بیــاورم، حتماً در تیــم ملی خواهــم ماند 
ولی اگر متوجه شــوم که دیگــر نمی توانم بخوبی 
قبل باشــم، در زمینه دیگری بــه تیم ملی کمک 

خواهم کرد.«
ایــن ســؤال کــه دوســت دارد  او در پاســخ بــه 
»دختــرم  می گویــد:  شــود؟  کار  رزمــی  دختــرش 
بشــدت وابســته مــادرش بــوده و همیشــه همــراه 
اوســت و تــا الان ســرتمرینات مــن نیامده اســت. 
اگر به من باشــد، دوست ندارم که او در رشته های 
رزمــی فعالیــت کند اما اگر خــودش انتخاب کند و 
بخواهد که دررشــته ووشو یا هررشته رزمی دیگری 
فعالیــت کند قطعاً به او کمــک می کنم تا بهترین 
باشــد. در کل حــق انتخــاب را بــه عهــده خــودش 
می گــذارم تــا در هــر زمینه ای که دوســت داشــت، 

فعالیت کند.«

می خواهم چهارمین طلایم را در هانگژو کسب کنم

سیفی: مبلغ قرارداد یک فوتبالیست مساوی با هزینه تاریخ ووشو است

ور
و ت

پ 
تو

لیگ برتر والیبال به ایستگاه نوزدهم رسید

هفته انتقام

گــروه ورزشــی/ هفتــه نوزدهــم لیگ برتــر والیبــال را بایــد هفته انتقــام تیم ها 
نامیــد؛ هفته ای که جدال فولاد ســپاهان صدرنشــین و شــهرداری ارومیه، تیم 
دوم جــدول می تواند دیدنی ترین بازی هفته باشــد. رحمــان محمدی راد هم 
بــا تأیید این مســأله می گویــد: »این بازی به طور حتم  بازی جذابی اســت و به 
نظرم تماشاگران در سالن و بینندگان تلویزیون از آن لذت می برند.«  بازی که 
ســپاهان با دو هدف در آن مقابل میزبانش می جنگد، اول شکســت شهرداری 
ارومیــه بــرای حفظ  صدرنشــینی و بعد هم قطعیت صعود بــه پلی آف. البته 
شــهرداری ارومیه هم می خواهد امروز جلوی چشم هوادارانش برنده از زمین 
بیرون بیاید، هرچند  ارومیه این روزها با مشکل مصدومیت سرعتی زن هایش 
روبه رو است. البته ارومیه، با هر نتیجه ای جایگاهش در جدول عوض نمی شود. 
تیم اصفهانی بعد از تجربه سخت در  گنبد، درخواست  برگزاری بازی با ویدیو 
چک ایرانی را به مدیرعامل و سازمان لیگ دادند که با موافقت آنها، مثل بازی 
هفته قبل در آمل، ارومیه هم ویدیوچک را همراه شان به سالن غدیر بردند تا با 
خیال آسوده بازی کنند. سرمربی سپاهان با تأیید این قضیه می گوید: »باشگاه 
ما با محمدی ســازنده ویدیوچک ایرانی، قرارداد بســته تا با اســتفاده از آن در 
بازی های حساس، به آرامش مسابقه کمک  کند. همان طور که در بازی مقابل 

لبنیات هراز هم خیلی از رأی های داور را تأیید کرد.«
هرچنــد روی کاغــذ نشــان می دهد فولاد ســپاهان با پیروزی در بــازی امروز 
مقابــل شــهرداری ارومیه، صعودش بــه پلی آف قطعی می شــود، اما رحمان 
محمدی راد می گوید: »مســابقات تعیین کننده زیادی مانده، بازی ها به حدی 
نزدیک است که هیچ وقت نتایج قابل پیش بینی نیست. بنابراین همه شانس 
صعود به پلی آف را دارند و  تیم پایین و بالای جدول ندارد. شــاید مثل فصل 
قبــل هفته آخر لیگ تکلیف پلی آفی ها مشــخص شــود.« محمدرضا تندروان 
ســرمربی تیم شــهرداری ارومیه، بازی حســاس امــروز را متفــاوت می داند. او 
می گویــد: »دو تیــم برای بــازی امروز انگیــزه دارند، بازی رفت هــم تأثیرش را 
گذاشته  اما مصدومان ما را این هفته نگران کرده است. البته امروز باید منتظر 
نظر دکتر افروزی باشــیم، شاید از یک بازیکن در پست غیرتخصصی  استفاده 
کنیم. در مجموع بازی امروز بازی متفاوتی اســت.« این هفته البته حساســیت 
برای تیم های وسط جدول بیشتر می شود. پیکان تهران امروز میزبان شهرداری 
گنبد است، شاگردان عظیم جزیده که همیشه در بازی هایشان جنگنده هستند، 
بــا اینکه در خانــه پیکان به زمین می روند، اما حریــف چغری برای تیم پیمان 
اکبری محسوب می شــوند. سایپا دومین تیم تهرانی هم در بازی خانگی بازی 
سختی امروز مقابل راهیاب ملل مریوان دارد؛  آرش صادقیانی  که می خواهد 
تیمــش امروز برنده باشــد تــا در جمع پلی آفی هــا بماند. فولاد ســیرجان  هم 
میزبــان هورســان رامســر اســت. لبنیــات هــراز آمل هــم در ارومیه بــه مصاف 

آذرباتری ارومیه می رود و مقاومت یزد هم به میهمانی پاس گرگان می رود.

فائــزه زمانی/ کاپیتــان تیم ملــی کاراته این روزهــا درگیر 
درمــان مصدومیــت زانویــش اســت، مصدومیتــی کــه 
المپیــک توکیو با بدشانســی بــرای او به یادگار گذاشــت. 
حمیده عباســعلی با نظر پزشکان ۳ ماه دیگر به تاتامی 
برمی گــردد و بــه گفته خــودش دنبال بهتریــن نتیجه در 
هانگژو اســت. او در گفت و گو با خبرنگار »ایران« از شروع 
تمرینــات فنی اش از ۳ ماه آینده خبــر داد: »تقریباً 4 ماه 
و نیــم از عمــل زانویم می گذرد و 2 ماه اســت که کار وزنه 
و بدنســازی را شــروع کــرده و حــالا هم تمرینــات مربوط 
به قدرت بدنــی ام را انجام می دهم. فعلًا تمرینات فنی 
انجــام نمی دهم و منتظرم تا با نظر پزشــک معالجم ۳ 

ماه دیگر تمرینات فنی را از سر بگیرم.«
عباســعلی معتقد اســت عــده ای از مســئولان بعد 
از المپیــک آن طور که باید حمایتــش نکردند: »مردم 
ایران ورزش دوســت هســتند و همیشــه مــا را حمایت 
کرده انــد. اصلًا قصد گلایه نــدارم و فقط به عنوان یک 
ورزشکار این را می گویم که برای حفاظت از ورزشکاران 
که ســرمایه های هر کشوری هســتند باید وقت گذاشت 
و بــه آنها اهمیــت داد. وقتی ورزشــکاری می بــرد باید 
حواست به او باشد تا مغرور نشود و وقتی می بازد باید 
بیشــتر هوایش را داشته باشی تا از دست نرود و دوباره 
بلند شــود. اینکه زنــگ بزنی و حال ورزشــکار مصدوم 
را بپرســی تا یــک حدی بــه درد می خورد و بعــد از آن 
بایــد بدانی که ورزشــکارت چــه کار می کند و وضعیت 
مصدومیتش در چه حدی است. روزهای اول که همه 
چیــز داغ اســت همه حالت را می پرســند اما مهم این 
اســت که بعدش حالت را بپرسند که تازه سختی های 
مصدومیت شروع می شود. من نمی گویم که مسئولان 

بعد از مصدومیتم در المپیک از من حمایتی نکردند 
امــا آن طور کــه باید از مــن حمایت نکردنــد. آدم های 
خــوب و بزرگــی بودنــد کــه هوای مــن را داشــتند و من 
همیشه در مصاحبه هایم هم گفته ام اما کسانی که باید 
نزدیکم بوده و هوایم را داشــته باشند خیلی در جریان 
رونــد درمانم نبودند.« عباســعلی در ادامه افزود: »به 
هرحال من اولین دختری بودم که ســهمیه المپیک را 
گرفتم و با یک اتفاق و بدشانســی دستم از مدال کوتاه 
ماند. به هرحال در سرنوشــت من این طور رقم خورده 
بود که المپیک را با مصدومیتی که می توانم اســمش 
را بدشانســی بگــذارم ترک کنم. این موضوع بیشــتر از 
هرکــس خودم را اذیت کرد اما ســعی کــردم با آن کنار 
بیایم. بحثم این است که وقتی اولش از تو توقع مدال 
دارند و سعی می کنند همه چیز را برای تو فراهم کنند 
بعدش را هم باید در نظر بگیرند. تا جایی که می دانم 
در کشــورهای دیگر موقع آســیب بیشتر هوای ورزشکار 
را دارنــد و از او بخوبــی مراقبت می کننــد تا با قدرت به 

میادین برگردد.«
ملی پوش تیم ملی کاراته بابت نتایج هم تیمی هایش 
در مســابقات قهرمانــی آســیایی اخیــر ناراحــت اســت: 
»درســت اســت که این مــدت در اردوها حضور نداشــتم 
امــا در کنار ملی پوشــان بــودم و از آنجا که پتانسیل شــان 
را می دانــم، از نتیجه ملی پوشــان در مســابقات آســیایی 
اخیــر ناراحت شــدم چون وقتــی ورزشــکاری زندگی اش 
را بــرای حضور در اردوهای تیــم ملی می گذارد، خودش 
انتظــار نتیجه ای درخشــان دارد. تیم ملی تــا الان چنین 
نتیجــه ای نگرفتــه بــود و نتایج بایــد خیلی بهتــر از اینها 
می شــد. مقصر این نتایج، ملی پوشان نیستند چون آنها 

هم مثل هر ورزشــکار دیگری فقط از دستورات سرمربی 
پیروی می کنند.«

او در واکنش به زمزمه های اختلافش با فرحناز ارباب 
ســرمربی تیم ملــی می گوید: »من ورزشــکار هســتم و با 
کســی اختلافی نــدارم. من همیشــه تمرینم را بــه دور از 
حاشــیه انجــام داده و برای هرکس کــه به عنوان مربی به 
تیــم ملــی می آید، احترام قائل هســتم و تا الان با کســی 
مشــکلی نداشــته ام و حالا اگر دیگــران می خواهند با من 

مشکلی داشته باشند بحثش جداست.«
عباســعلی معتقــد اســت عــده ای بعــد از المپیــک 
به خاطــر جایــگاه علیه تیــم ملــی حاشیه ســازی کردند: 
»خوش قدم با انتخاب خود فدراسیون سرمربی تیم ملی 
در المپیک توکیو شد و هجمه های بعد از المپیک حقش 
نبــود. هیــچ مربی دوســت نــدارد تیمــش بــدون نتیجه 
برگردد اما یک ســری اتفاقات دســت مــا نبود و غیرقابل 
پیش بینی اســت. ما همگی عضو یک تیم هستیم و باید 
هوای همدیگر را داشــته باشــیم نه اینکه بــا خراب کردن 
دیگران برای خودمان پل درســت کــرده و دنبال جایگاه 
باشــیم. بــه نظر من کســانی که این هجمه هــا را به وجود 
آوردنــد نگران وضعیت کاراته نبوده و فقط به فکر حفظ 
جایگاهشان بودند. به هر حال خوش قدم برای تیم ملی 
تلاش کرد و به 2 سهمیه ختم شد و حتی می توانست به 

۳ سهمیه هم برسد.«
هدف کاراته کای تیم ملی رقم زدن بهترین نتیجه در 
هانگژو اســت: »تمام تلاشــم این اســت که به مسابقات 
پیش رو بخصوص بازی های آسیایی هانگژو برسم، قولی 
بابت مدال نمی دهم اما دنبال بهترین نتیجه در تاتامی 

هانگژو هستم.«

دنبال بهترین نتیجه در بازی های آسیایی هانگژو هستم

گلایه های عباسعلی بعد از ترک تاتامی المپیک

تیم ملی شمشــیربازی ا په برای برگشــت از مسکو به 
تهران، دو شقه شد. این تیم که برای اردوی مشترک 
با تیم ملی روســیه و جمهوری آذربایجان به مســکو 
رفته بود، با مثبت شــدن تســت کرونا مهدی فرجی 
ســرمربی تیــم ملــی و 4 شمشــیربازش بــا حــذف از 
اردو در هتــل محــل اقامــت قرنطینــه شــدند. بلیت 
برگشــت تیم ملی برای دیروز بود که با مثبت شــدن 
تست کرونای مهدی فرجی سرمربی، محمدرضایی 

بــزرگ، محمــد شــجاعی و احمدرضــا کنعانــی در 
مســکو ماندند و تنها محمد رضایی کوچک و وثوقی 
نماینــده وزارت بــه تهران برگشــتند. مهــدی فرجی 
درباره ماندن  در  قرنطینه مسکو می گوید: »ما فعلًا 
گرفتــار شــده ایم.  البتــه  خوشــبختانه بچه هــا خیلی 
بهتر هستند و هیچ علائمی ندارند.  من هم یکی، دو 
روزی است که علائم ندارم. ان شاءالله جمعه تست 
می دهیم و اگر منفی باشــد، به تهران برمی گردیم.« 

بــا اینکــه بــا ابتــلای شمشــیربازان و ســرمربی اپه به 
کرونا، فرصت تمرین ملی پوشــان از دست رفت اما 
فرجی حرف دیگری می زند: »ببینید شــخصاً به این 
اعتقاد دارم که هر اتفاقی می افتد، خوب اســت، چه 
بد و چه خوب. درســت اســت کــه  بچه ها بــا ابتلا به 
کرونا، فرصت تمرین را از دســت دادند و خیلی هم 
حیف شد، اما چقدر احتمال داشت از این بدتر  هم 

پیش نیاید.«

آقای مرادی نیاز به استراحت داشت و باید به خانواده اش برسد

باقری: او فدراسیون را با یک نقره تحویل داد
پریســا غفاری/ علی مرادی، رئیس فدراسیون وزنه برداری با ابلاغ وزیر ورزش از 
این فدراســیون رفت. با اینکه بازنشســته اســت ولی همچنان مترصد بازگشت 
به مجموعه آزادی اســت. از سویی حمید ســجادی، وزیر ورزش هنوز برای این 
فدراســیون سرپرســت معرفی نکرده تا شــرایط این رشــته پیچیده تر شــود. هر 
چند خیلی از پیشکسوتان و وزنه برداران از رفتن او خوشحال هستند اما هستند 
افرادی چون محمدحســین برخواه ســرمربی تیم ملی که پس از رفتن مرادی 
از فدراسیون هنوز واکنشی نداشته و در رسانه ها آفتابی نشده است. اما کوروش 
باقری ســرمربی ســابق تیم ملی وزنه برداری که دلخوری زیادی از علی مرادی 
دارد، در خصوص کنارگذاشــتن رئیس ســابق فدراســیون بــه خبرنگار»ایران«: 
گفت »وقتی یک فدراســیون یکســال و نیم به صورت غیرقانونی اداره می شود 
نمی تواند ارکان درستی داشته باشد. همه ما می دانیم که روزمجمع انتخابات 
به شکل غیرقانونی به پایان رسید. چرا که باید این رأی گیری به دور دوم می رفت 
ولی وزیر ورزش سابق توجهی به آن نکرد.« او در ادامه تأکید می کند: »امروز هم 
حداقل کاری که باید کرد این است که از آقای مرادی تشکر کرد و اینکه ایشان نیاز 
به استراحت دارند و باید بروند منزل و کمی به خانواده خود برسند.6 سال پیش 
فدراســیون را با ســه مدال طلا دو نفره المپیک تحویل گرفت و حالا با یک نقره 
پــس داد. دیگر جای آن اســت افراد توانمندی که خاک این رشــته را خورده اند 
و توانمندی بالایی دارند برای اداره این رشته پیشقدم بشوند.« سرمربی سابق 
تیــم ملــی با توجه بــه قول هایی که مــرادی در مجمع انتخاباتــی اش داده بود، 
مــی گویــد: »رجوع کنید به رقابت های قهرمان کشــوری که چند نفر شــرکت 
می کنند! یا تعداد سالن های فعال امروز را در نظر بگیرید که 
چقدر در هر دو زمینه افت داشته ایم. ولی این فدراسیون تنها 
در بخش بانوان فعالیت مثبت انجــام داد.« کوروش باقری 
در ادامــه بیــان می کند: »امیــدوارم در این فضایی که 
قدم اول آن را وزارت درست برداشته است، همین 
امروز سرپرســت را معرفی کند. زیرا با شــرایطی 
که از نظر سخت افزار و نرم افزاری وزنه برداری 
پیدا کرده و برای خروج از منفعل شدن آنهم 
در آســتانه بازی های آســیایی حداقل امیدوار 
شــویم.« او در پایــان تأکیــد کــرد: »مطمئنــاً 
ســجادی توجــه ویــژه ای بــه این رشــته مدال 
آور دارد و امیــدوارم وزنه بــرداری بــه روزهــای 
خوبش برگردد. اگر حال این رشته خوب باشد 

حال ما هم خوب می شود.«

کرونا، تیم ملی اپه را دو شقه کرد
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